



28/10/2025

監管局行政總裁梁松泰先生(前排右)出席由香港地產代理商總會舉辦的典禮。

The EAA's CEO Mr Gordon LEUNG (front row, right) attends a ceremony of the Hong Kong Real Estate Agencies General Association.

18/11/2025

監管局與香港物業管理師學會代表會面。

The EAA meets with representatives from the Hong Kong Institute of Certified Property Managers.



4/12/2025

監管局舉辦反洗錢及反恐怖分子資金籌集知識傳承工作坊。

The EAA organises an Anti-Money Laundering and Counter-Terrorist Financing Workshop.

22/12/2025

監管局與業界代表舉行季度聯絡會議，房屋局及差餉物業估價署亦有代表出席，並介紹「簡樸房」規管制度。

The EAA holds a quarterly liaison meeting with trade representatives, representatives from the Housing Bureau and the Rating and Valuation Department also attend the meeting and introduce the "Basic Housing Units" regulatory regime.





03/2011

監管局與廉政公署合作推出地產代理誠信管理計劃。

The EAA and the ICAC jointly launch an Integrity Management Programme for the Estate Agency Trade.

01/2016

監管局舉辦巡迴展覽，以推廣消費者於租賃住宅物業時委託持牌地產代理及提升市民對監管局的認識。

The EAA organises roving exhibitions to appoint a licensed estate agent for leasing and renting residential properties and to raise public awareness of the EAA.



06/2019

監管局規管及法律總監梁德麗女士出席中國房地產估價師與房地產經紀人學會於北京舉辦的「二〇一九中國房地產經紀年會」。

The EAA's Director of Regulatory Affairs and General Counsel Ms Juliet Leung attends the "Annual Conference of the China Real Estate 2019" held by the China Institute of Real Estate Appraisers and Agents in Beijing.

